
 

           Referat til bestyrelsesmødet 

           tirsdag d. 15. november 2022 

                    kl. 18.30–21.00 

                                        

 

15. november 2022 

Deltagere 

 Forældrerepræsentanter: 

  Maria Arvidsson (formand, sk) - afbud                                    

  Lea Munch Marcher (næstformand, fk)           

  Mie Petersen (kasserer, fk)                            

  Katja Tolstrup (sekretær, sk)                                              

  Bjørgitte Vivelund Kofoed (sk) 

  Frederik Tolstrup (fk) - afbud 

  Lene Thorsen (fk) - afbud 

 Medarbejderrepræsentant: 

  Klaus Nielsen 

 Ledelsesrepræsentant: 

  Jeannett Tankred 

 

Mødeleder:   Kage/Frugt:  

Dagsorden 

Pkt. Tid Emne Kommentar 

  Til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)  

1 18.30 Godkendelse af dagsorden (B) Bilag 3b og pkt 2 bliver vendt uden 

medarbejderrepræsentant og dermed til sidst på 

mødet.   

2 18.35 Decentralløn (D/B) Lukket punkt 

3 18.50 Forøgelse af skolepenge (D/B) Vi skal drøfte og beslutte, om vi ønsker at forøge 

skolepengene med 25 kr. pr. 1. august 2023. 

 

REFERAT: 

Forøgelsen gælder skolepengene, dvs. enebørn og 

søskende, men ikke på SFO og på klub.  

Bestyrelsen vedtager at lade skolepengene stige med 

35 kr per 1.august 2023.  

4 19.00 Forsikringer (D/B) Skolen har fået et tilbud på forsikringer fra 

Forsikringsjuristen, der vil give en samlet besparelse 

på 23.274 kr. svarende til knap 30% i forhold til vores 

nuværende forsikringsaftale med 

Topdanmark/Bornholms Brand, se vedhæftet bilag 1a 

og 1b. Bornholms Brand er blevet spurgt, om det er et 

tilbud, de kan matche. Ved udsendelse af denne 



dagsorden, havde vi ikke endnu modtaget et svar fra 

dem. 

 

REFERAT 

Tilbuddene blev sammenlignet. Diverse spørgsmål 

blev samlet sammen og vil blive rejst med både 

Bornholms Brand / Topdanmark henhv. 

Forsikringsjuristen. Punktet udsættes.  

5 19.20 Budget 2023 (D) Vi drøfter budgettet for 2023, se vedhæftet bilag 2. De 

tal, vi skal drøfte, er grisefarvede. 

 

REFERAT:  
Diverse punkter blev gennemgået, med fokus på 

væsentlige ændringer mellem 2022 og 2023.  

Budgettet viser p.t. et forventet underskud for 2023, 

men bestyrelsen er meget opmærksom på de punkter, 

hvor vi kan ændre tallene til det positive.  

Opgaven med at øge opmærksomheden om skolen og 

i sidste ende sikre flere elever til skolen blev vendt 

igen, og det blev understreget, at det er en helt central 

indsats.   

 19.50 PAUSE PAUSE 

5 20.00 Budget 2023 forts. (D) Vi drøfter budgettet for 2023. 

6 20.20 Dato for forårets arbejdsweekend Arbejdsweekenden om foråret ligger fast den første 

weekend i maj, men det er tit, denne dato 

sammenfalder enten med en helligdag eller med en 

konfirmation. Maj måned er i det hele taget besværlig, 

da den er fyldt op med helligdage, og der er derfor et 

ønske om, at arbejdsweekenden om foråret flyttes til 

at ligge fast den første weekend i juni i stedet. 

 

REFERAT:  

Arbejdsweekenden flyttes ikke til juni. Der vil blive 

arbejdet på at lægge arbejdsweekenden i maj måned, 

så vidt muligt uden om helligdage og konfirmationer.  

7 20.30 Spørgsmål til orienteringspunkter Orienteringspunkter er blevet tilsendt i forbindelse 

med mødeindkaldelsen (se vedhæftet bilag 3a og 3b- 

kun INTERNT). De skal være læst på forhånd. 

Eventuelle spørgsmål eller kommentarer til disse, 

behandles under dette punkt. 

 

REFERAT (inkl. input fra bilag 3a) 

Der er heldigvis stadig lidt forespørgsel på elever.  

 

Årets MUS samtaler bliver afholdt nu.  

 

Lokalaftalen for skoleåret 2022-23 er nu underskrevet 

af alle parter.  

 

Diverse dokumenter i forbindelse med OK21: Som 

led i den nye overenskomst for lærerne, skal der 

udarbejdes en Skoleplan og et Skolegrundlag som 

bestyrelsen skal underskrive. Dette udkast er 

udarbejdet og bestyrelsen vil blive præsenteret for det 

på et af de kommende møder. Der er også et krav om, 

at vi udarbejder en lønpolitik. Denne er der også 

udarbejdet et udkast til, som bestyrelsen også vil blive 

præsenteret for ved et senere møde. 

 



8 20.40 Evt. Kun ting til orientering, dvs. ikke noget til diskussion 

eller beslutning. 

 

- Er der regler for, at vi må reklamere for de 

sponsorater, vi har fået og de ting, vi har købt 

for sponsorater? Sættes på som et punkt til 

næste bestyrelsesmøde.  

- Skal vi flytte el-leverandør fra Modstrøm til 

BEOF? Sættes på som punkt til næste 

bestyrelsesmøde.  

- 6. / 7. klasse har udgivet en avis i samarbejde 

med POLITIKEN. 8. / 9. klasse kommer med 

deres avis om et par uger.  

- Velbesøgt Halloween arrangement afholdt i 

Pedersker 

- Julefesten afholdes den 9.december og 

invitationer til alle på øen sendes ud.  

 

9 20.50 Oplæsning af referat Sekretæren oplæser referatet fra dagens møde, og alle 

mødedeltagere underskriver før de forlader 

mødelokalet. 

 

 


